2000年11月29日(星期三) 立法會會議席上 黃成智議員就"取消供養父母免稅額的父母年齡規定" 提出的議案

議案措辭

"鑒於本港失業情況嚴重,不少人被迫提早退休,本會促請政府取消受供養父母 必須年滿60歲這項供養父母免稅額的年齡規定,使所有供養父母的納稅人均有資 格申領該項免稅額,從而鼓勵納稅人供養未滿60歲而失業或沒有收入的父母,以 紓緩他們的經濟負擔。"

(Translation)

Motion on "Abolishing the age requirement for dependent parent allowance" to be moved by Hon WONG Sing-chi at the Legislative Council meeting on Wednesday, 29 November 2000

Wording of the Motion

"That, as the serious unemployment situation in Hong Kong has forced many people to retire early, this Council urges the Government to abolish the age requirement that a dependent parent must reach the age of 60 to qualify for the dependent parent allowance, so that all taxpayers with dependent parents are eligible to claim such allowance, thereby providing an incentive for taxpayers to provide for their parents who are under the age of 60 and are unemployed or have no income, so as to alleviate their financial burden."

(Draft as at 16.11.00)